
Advent a téren

Ismét kellemes, meghitt és örömteli vasárnap délutánokat tölt-
hetünk együtt a Piac téren. A közösségi adventi programok ki-
váló alkalmat jelentenek a mezőfalviak számára a közös ünnepi 
készülődésre, a közös karácsonyvárásra. A szeretetteljes hangu-
latot emelték Marton Bernáth atya gondolatai, amelyeket de-
cember 11-én osztott meg velünk a művelődési házban.

ALAPÍTVÁNYI BÁL
Soha ennyien nem báloztak talán még az iskola tornater-

mében, mint a Petőfi Sándor Iskolafejlesztési Alapítvány ez 
évi jótékonysági rendezvényén. A diákok műsora elkáprázta-
tott mindenkit és a báli hangulatra sem lehetett panasza sen-
kinek (Írásunk 3. és 6. oldalon, képösszállítás a 12. oldalon. Fotók: 
Horváth László)

ADVENT
December 19. csütörtök: 
17 óra A Petőfi Sándor Ált. 
Isk. diákjai és a Mezőfalvi 
Nőikar adventi gálaműsora az 
iskola aulájában

December 20. péntek,  
18 óra Baráth Bálint zon-
goraművész és Matuz István 
Kossuth – díjas fuvolaművész 
adventi koncertje az iskola 
aulájában 

December 22. vasárnap, 
15.30 óra: Gyertyagyújtás 
a Piac téren – Márok Csaba 
polgármester ünnepi kö-
szöntője, műsort adnak és 
vendégül látnak: a Mezőfalvi 
Néptáncosok, Mezőfalvi Né-
met Táncosok, Nagyközségi 
Nyugdíjas Klub, Mezőfalvi 
Gazdakör

Meghitt, békés karácsonyt 
és egészségben, 

szeretetben, örömökben 
gazdag  

új esztendőt kívánok  
Mezőfalva lakóinak!

Márok Csaba
polgármester

Információs és közéleti havilap 2019. december

MEZŐFALVA
Az én falum
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Számos fejlesztéssel zárjuk  
a 2019-es esztendőt Mezőfalván

Amikor a 2019-es évről kell 
számot vetnünk, akkor ko-
molyan elmondhatjuk, hogy 
volt dolog bőven, sikeres évet 
tudhatunk magunk mögött.  
Problémamentesen lebonyolí-
tásra került két választás is. A 
kettő közül természetesen szá-
munkra az őszi önkormányza-
ti választás volt a fontosabb. Itt 
a választópolgárok véleményt 
mondhattak az eltelt öt éves 
ciklusról. A hat képviselőből 2 
személy változott, a többiek a 
polgármesterrel együtt marad-
tak. Ez egyértelműen mutatja 
azt, hogy a mezőfalviak elége-
dettek az iránnyal, az elvégzett 
munkát elismerik. A teljesség 
igénye nélkül szeretném be-
mutatni az idei év fontosabb 
történéseit.

Az elkészült új buszmegál-
lónkban megállnak a buszok.

Civil szervezeteink az év so-
rán nagyon aktívak voltak, ren-
geteg sikeres közös program 
került megvalósításra. Többen 
külföldre is kirándultak.

Az önkormányzat sikeres 
pályázatának köszönhetően a 
programjaink is nagyon sok 
érdeklődőt vonzottak. Csó-
kay professzor előadása renge-
teg érdeklődőt vonzott. Egye-
di volt a Mindszenthy-kiállítás 
is. Az egyházi főméltóságok is 
elfogadták meghívásunkat. A 
Testvértelepülési találkozónál 
nagyon magasra került a mér-
ce. A péntek estét Attila fiai 
produkciója tette emlékeze-
tessé, szombaton délután ket-
tőkor Nótár Mary óriási bu-
lit csinált, este pedig a Korda 
házaspár szórakoztatta a népes 
számú közönséget.  Augusztus 
19-én tartottuk a Lecsófeszti-
vált, ahol a Kossuth-díjas Ban-
gó Margit tartott emlékezetes 
fellépést. Természetesen voltak 
még jól sikerült programjaink, 
így a nőnap, idősek világnap-
ja, szüret. Fontosnak tartom 
megemlíteni, hogy program-
jainkon a civil szervezetek is 

színesítették a programokat, 
amiket így utólag is köszö-
nünk nekik.

Elkészült a polgármesteri 
hivatal és az ÖNO energetikai 
fejlesztése. 

A Magyar Falu Program 
keretében pályáztunk és nyer-
tünk orvoseszközökre, a pol-
gármesteri hivatal belső felújí-
tására.

A Leader-program kere-
tében pályáztunk és nyertük 
programokra, székekre, vala-
mint a Rákóczi utcai játszótér 
felújítására. A székeket besze-
reztük, a programok egy része 
megvalósult, a játszótér felújí-
tása pedig elkezdődött. Elbí-
rálás alatt van két pályázatunk, 
az egyikben egy 20x10 méte-
res sátor beszerzése szerepel, 
a másikban pedig a rendezvé-
nyek hangosításához szüksé-
ges eszközök beszerzése.

Nyertük egy C-típusú 
sportparkot is, aminek megva-
lósítása szintén elindult.

Ez a sok pályázat azonban 
rengeteg munkát is jelent. Ha 
sikeresen pályázunk, akkor 
következik a megvalósítás (a 
pénz szabályos elköltése), majd 
pedig a pályázat ellenőrzése és 
lezárása. Az összes nyertes pá-
lyázatunkat a támogató szer-
vezet folyamatosan ellenőrzi. 

A legtöbb esetben a pályáza-
ton elnyert összeg az önkor-
mányzat számlájára kerül és 
így biztosított a megvalósí-
tás fedezete. Vannak azonban 
olyan pályázatok, melyek utó-
finanszírozottak, itt a kifizeté-
si kérelem beadásakor történik 
helyszíni ellenőrzés. Ilyen volt 
a konyha eszköz beszerzésünk 
is, ahol megtörtént a helyszíni 
ellenőrzés, ami megállapítot-
ta, hogy minden rendben volt 
és az összeg az önkormányzat 
számlájára került. Van olyan 
pályázatunk, amit a tavalyi év-
ben ellenőriztek, (4 településes 
csatornapályázat 2,3 milliárd) 
majd írásban értesítettek arról , 
hogy az ellenőrzést befejezett-
nek és rendbe levőnek tekintik. 
Ahhoz, hogy ez így legyen, a 
képviselőtestületnek jó dönté-
seket kell hozni, a hivatalnak 
pedig rengeteget kell dolgozni. 
Köszönöm mindkettőnek. 

Az évértékelő kapcsán nem 
beszéltem eddig a jövőbeni, 
előttünk álló feladatokról, de 
engedjék meg, hogy itt is meg-
említsek pár dolgot.

A Mezőfalva-Dunaújváros 
közötti út elkészült mindenki 
nagy örömére. Megszületett a 
döntés, hogy a beruházás foly-
tatódik Sárbogárd irányába. Itt 
a közbeszerzés lezárult, meg-

van a nyertes és várhatóan ta-
vasszal el is indul a beruházás.

A polgármesteri hivatal 
belső felújítására nyert pályá-
zat megvalósítása január vé-
gén, február elején indul.

Az ÖNO épületének belső 
rendbetételére Belügyminisz-
tériumi pályázaton kívánunk 
indulni.

A közlekedésbiztonság ja-
vítása a jövő egyik kiemelt 
feladata lesz. Több helyen is 
elindítottuk gyalogosátkelő ki-
alakítását. A belső körforgónál 
a posta irányába, a Váci utcánál 
az új buszmegálló irányába, a 
Dózsa utcánál a sportpálya irá-
nyába, a Sárga boltnál a busz-
megálló környékére. Az Árpád 
utcától a nagy körfogóig egy 
kerékpárút kialakításának le-
hetőségét vizsgáljuk.

A folyamatban lévő Leade-
res pályázataink pozitív elbírá-
lása esetén azok megvalósítása.

A Magyar Falu Program 
keretében szeretnénk pályázni 
útfelújításra, a kulcsos házunk 
fejlesztésére, a művelődési ház 
padozatának felújítására, a régi 
tanácsháza fejlesztésére.

Természetesen ezek csak 
az általunk már tudott elkép-
zelések, azonban nem beszél-
tem a községi programtervről, 
vagy az év közben megnyíló 
pályázati lehetőségekről. Min-
dig kiemelt, elsődleges feladat 
volt Mezőfalván a költségvetés 
stabilitásának biztosítása, ez a 
jövőben sem változik.

Végezetül szeretném meg-
köszönni mindenkinek a 
munkáját, amivel hozzájárult 
ahhoz, hogy arról tudok beszá-
molni, hogy a 2019-es évünk 
ilyen sikeres volt. Bízom ab-
ban, hogy ez a lendület a jö-
vőben is megmarad és közö-
sen tudunk dolgozni szeretett 
településünk, Mezőfalva fejlő-
déséért. 

Hajrá Mezőfalva!
Márok Csaba 

Mezőfalva polgármestere

A művelődési házba új székeket tudtunk vásárolni az elnyert 
LEADER-pályázati forrásnak köszönhetően
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Az oldalt összeállította: 
Márok Csaba Mezőfalva polgármestere

Képviselőink tárgyalták
Mezőfalva képviselő-testülete 2019. november 27-én tartot-

ta az alakuló utáni első ülését.  A vagyonnyilatkozatok vizsgá-
latáról szóló jelentést a pénzügyi bizottság rendendben lévőnek 
tartotta, valamennyi megválasztott képviselő időben leadta a va-
gyonnyilatkozatát. Beszámolt a Cordastella Nyugdíjas Otthon. 
Elhangzott: rendben mennek a dolgok, az intézményt jó lenne 
bővíteni, mert sok az igény. Az otthon nagyon jó a kapcsola-
ta a gyermekintézményekkel, legutóbb a Manókiállítás okozott 
nagy örömet a Cordastellába látogatóknak. 

Beszámolt a Makk Marcsi Családi Napközi fenntartója is. 
Ebben az esetben is örömmel állapítottuk meg, hogy erre az el-
látási formára is nagyon nagy szükség van Mezőfalván, öröm-
teli, hogy a gyermekek utáni támogatást igénybe tudják venni, 
így az ellátás finanszírozási háttere is nagyon jó. 

A 2019. III. negyedévi költségvetési rendelet beszámolója is 
megtörtént, amit előzetesen a pénzügyi bizottság is megtárgyalt 
és elfogadásra javasolt. A 2020-as elképzelésekről, az úgyneve-
zett koncepcióról is tárgyalt a képviselő-testület. Ennek nincs 
törvényi kötelezettsége, ám úgy gondoljuk, jó, ha előre számo-
lunk a tervezett dolgokkal. Minden évben a költségvetés készí-
tésének a stabilitás a legfontosabb kérdés: addig lehet nyújtóz-
kodni, amíg a takaró ér, és nem tovább. 2020-ra fog áthúzódni 
a polgármesteri hivatal belső felújítása, illetve számolni kell 
mindazokkal a fejlesztésekkel, amelyek lapunk 2. oldalán olvas-
ható évértékelőben jövő évi tervként említettem meg.

A polgármester fokozott gondot fordít a jövőben is a közleke-
dés biztonságra. A belterületi kerékpárút hiánya többször szóba 
került a településen. A képviselő-testület elhatározta, hogy terve-
zőtől kér be ajánlatot, akitől javaslatot várunk arra vonatkozóan 
is, hogy hol lehet és milyen formában kialakítani kerékpárutat a 
településen. A legneuralgikusabb pont az iskola és a templom kö-
zötti szűk szakasz, ám a tervező szerint arra vonatkozóan is van 
megoldás.  Több helyen is gyalogos átkelő  kialakítását céloztuk 
meg. Egyik ilyen hely a Dóra cukrászdától a posta irányába való 
biztonságos gyalogos közlekedés megoldása. Az új buszmegál-
lóknál sem biztosított, ezért a Váci utca felől a járda meghosszab-
bítása és ott is gyalogátkelőhely kialakítása szerepel a tervekben. 
Régi igény a sportpályánál a Dózsa utca felől nem biztonságos 
átkelés, ezért ott is megvizsgáljuk egy esetleg zebra kialakításá-
nak lehetőségét. Továbbá megnézzük, hogy az úgynevezett „sár-
gaboltnál” hol lehet olyan átkelők kialakítani, ahol a gyalogos biz-
tonságosan közlekedhetnek.  Hangsúlyozom: ezeket a helyeket 
azért jelöltük meg, mert itt jelentős a gyalogos forgalom. 

Az adóigazgatási tevékenység beszámolója kapcsán elmondhat-
juk azt, hogy az idei évben sem emeltünk az adókon. A testületnek 
ezen a mostani, novemberi ülésen lett volna lehetősége adónövelés-
re. Elmondhatjuk, hogy a környező településeken jelentősen (akár 
a többszörös mértékben) meghaladja már a kommunális adó mér-
téke a miénket. Ám mi mégis úgy gondoljuk, hogy a jelenleginél 
jobban nem terheljük a lakosságot. Az iparűzési adó tekintetében 
is úgy gondoljuk, hogy inkább pártolni, segítenünk kell a nálunk 
dolgozó, vagy itt letelepedni vágyó vállalkozókat. Ezért döntött a 
testület úgy, hogy továbbra sem emeli az adókat. 

A képviselő-testület elfogadta a Szervezeti és Működési 
Szabályzat felülvizsgálatáról készített anyagot. 

Örvendetes, hogy a néptáncegyüttesünk mindén évben in-
dul pályázaton. Így tett most is, és ebbéli szándékát a testület 
támogatta. 

FELHÍVÁS! 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata tájékoztatja 

a Tisztelt Lakosságot, hogy 
Mezőfalva Helyi Építési Szabályzatának és Szabályozási 

tervének a Szőlőhegyi gazdasági területre vonatkozó 
módosítása elindult. 

A módosítás tervezete, valamint a módosításra kerülő telepü-
lésrendezési eszközök megtalálhatók és letölthetők a www.me-
zofalva.hu internetes oldalon. 

A rendezés alá vont terület A Helyi Építési Szabályzat és 
Szabályozási terv módosítása Mezőfalva, Szőlőhegy 2898, 2899, 
2901 és 2902 hrsz-ú ingatlanokra terjed ki. 

A módosítás célja A módosítás célja a rendezés alá vont ingat-
lanok területén Általános gazdasági terület építési övezet rögzíté-
se fémhulladék-kereskedelmi telep létesítése érdekében. 

A módosítás várható hatása A módosítás várható hatása, 
hogy a jelenleg Mezőfalva belterületén működő fémhulladék- 
kereskedelmi telep a hatályos településszerkezeti tervben a Sző-
lőhegy területén korábban kijelölt gazdasági területre kerül át-
helyezésre. 

A módosítással kapcsolatos helyi 
vélemények megismerésére lakossági 

fórumot tartunk: 
2019. december 19-én 10:00 órakor 
a Mezőfalvai Polgármesteri Hivatal 

tanácstermében 
2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. 

A módosítással kapcsolatosan írásos észrevételeiket, 2019. de-
cember 30-ig, az alábbi címre küldve tehetik meg: 

Márok Csaba Polgármester Mezőfalva Nagyközség Polgár-
mesteri Hivatala 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. 

A felhívás a 314/2012. (XI. 8,) Korm. rendelet 29.§ szerint, 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a 
településfejlesztéssel és településrendezéssel, a települési arculati 
kézikönyvvel és a településképi rendelettel összefüggő partnersé-
gi egyeztetés szabályairól szóló 5/2017. (III.30.) számú önkor-
mányzati rendelete alapján jelenik meg. 

Márok Csaba polgármester 

Köszönöm mindenkinek az  
alapítványi báli részvételt, támogatást

Amikor egy bál szervezésekor nem azon kell aggódni, hogyan 
adjuk el a jegyeket, hanem inkább azt jelenti a gondot, hogyan 
tudunk majd leültetni annyi embert, ahányan részt szeretnének 
venni a rendezvényen, az jó érzés. Ez történt a Petőfi Sándor Is-
kolafejlesztési Alapítvány idei jótékonysági bálján. Mindenkép-
pen óriási dolog az is, hogy egy csomó fiatal eljött az idei rendez-
vényünkre. Rengetegen adakoztak és nagyon-nagyon jó hangulat 
jellemezte  a rendezvényt. Egy dologban biztos lehet mindenki: 
az  alapítvány az utolsó adomány forintot a mezőfalvi gyermekek-
re fordítja, ahogyan tette azt mostanáig is. 

Köszönjük mindenkinek. Köszönjük az 1 %-os felajánlást is. 
Bízom benne, ez a mezőfalvi gondolkodásmód a jövőben is meg-
marad gyermekeink, a jövő generációja érdekében! MCS
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Tündérkert Óvoda
Mézes napot tartottunk – egészséges 

és gyógyító kincsünk, a méz
A Földfigyelő Intézet /The 

Eartwatch Institute/ nemcsak 
kijelentette, hogy a világ leg-
fontosabb élőlényei a méhek, 
de arra is felhívták a figyelmet, 
a beporzó rovarok már a ki-
halás szélére sodródtak, veszé-
lyeztetett fajnak számítanak. 

A legújabb tanulmányok 
szerint már a világban talál-
ható méhek 90%-a eltűnt. Az 
okok különbözőek, függenek 
a területtől is, de a legfonto-
sabbak közt szerepel a mér-
téktelen erdőirtás, a fészkek 
számára biztonságos helyek 
eltűnése, a virágos növények 
hiánya, a növényvédőszerek 
kontroll nélküli használata és 
a talajban történt változások, a 
levegő szennyezettsége. 

Egy átfogó tanulmány ki-
hangsúlyozta, hogy a méh az 
egyetlen olyan élőlény, amely 
nem hordozója semmiféle 
kórokozónak, legyen szó akár 
gombáról, akár vírusról, akár 
baktériumról. A világ mező-
gazdaságának 70%-a ezen 
rovaroktól függ, azaz világo-
sabban és érthetőbben fogal-
mazva, 100 élelmiszerből 70 
előállításához a méhek be-
avatkozása szükséges. A be-
porzó tevékenységük felbe-
csülhetettlen, segítségükkel a 
növények szaporodnak, álla-
tokat táplálnak, -érthető, hogy 
nélkülük az állatvilág is hama-
rosan eltűnne a Föld színéről. 

A méhek által előállított 
méz nem csupán élelmiszer, 
de egészségmegőrző szerep-
pel bíró gyógyhatású készít-
mény is egyben, amelyet a 
légúti betegségektől kezdve 
a bőrbetegségekig, több terü-
leten használnak. Az Albert 

Einstein-nek tulajdonított 
idézet szerint, ha a méhek el-
tűnnek a Földről, az emberi-
ség 4 évvel éli túl őket! 

A Svájci Szövetségi Tech-
nológiai Intézet egy olyan el-
mélettel állt elő, amely sze-
rint a mobiltelefon hullámok 
képesek megzavarni a méhe-
ket,- a hívások alatt kibocsáj-
tott hullámok ugyanis a tájé-
kozódásukat zavarják, ennek 
hatására a méhek elveszítik 
irányérzéküket és veszélybe 
sodródnak. Ezen hullámok 
jelenlétében a szokásosnál 
tízszer erősebb hangot adnak 
ki,- márpedig ez az a vészjel-
zés, amit akkor mutatnak tár-
saiknak, amikor figyelmeztet-
nek, hogy veszély van, el kell 
hagyni a kaptárt. 

3 fontos lépésnek mihama-
rabb neki kell kezdeni: 

- Nem csupán csökkenteni 
kell, de be kell tiltani a mér-

gező növényvédő szerek hasz-
nálatát. 

- Teljesen természetes me-
zőgazdasági alternatívákat 
kell támogatni. 

- Folyamatos kutatás és 
monitorozás szükséges a mé-
hek védelmében: állapot-
felmérések, egészségügyi 
vizsgálatok, megőrzési intéz-
kedések. 

Nem kérdés, hogy valamit 
tennünk kell, az utolsó órában 
vagyunk! 

A fenti tényeken alapulva, 
országos kezdeményezés in-
dult pár éve, közintézmények-
ben tartanak ,,mézes-napot”, 
,,mézes-hetet”, gyerekek, 
szülők, pedagógusok figyel-
mét felhívva a méhek védel-
mére. Óvodánkban – most 
először – november 25-én 
délelőtt került sor a ,,mézes-
nap” megrendezésére, a hely-
zet fontosságát megalapozva. 

Mivel viseljük a ,,Zöld-
óvoda”- címet, és kiemelt 
hangsúlyt fektetünk a kör-
nyezettudatos nevelésre, ezt 
a programot is bevettük éves 
nevelési tervünkbe. 

A folyosón kiállítást ren-
deztünk, mindenféle méz ala-
pú termékekből: -testápo-
ló,- hajbalzsam,-cipőápoló 
krém,-reuma krém,-propo-
lisz krém,-méhviasz gyertya, 
továbbá - mézeskalács, -mé-
zes keksz, és nem utolsó sor-
ban a gyerekek 8-féle mézet 
kóstolhattak. A kiállítás le-
gérdekesebb pontja a méhé-
szeti eszközök bemutatása 
volt: -a védőruha,-a füstölő,-
a poszméhek házikója,-a fe-
delező villa,-maga a kaptár 
keretlécekkel,-a pörgető dob. 
A gyerekek megfigyelhették 
hogyan építik ki a méhek a 
keretlécbe feszített viasz táb-
lát, mézzel teli sejtekké, lát-
hatták milyen is a lépes méz. 

Felnőtteknek, gyerekeknek 
egyaránt érdekes program úgy 
gondoljuk felhívta a figyelmet 
a méhek védelmének fontos-
ságára. A mondanivalót a ki-
helyezett faliújságon lévő ké-
pek, sütireceptek és leírások 
erősítették meg. 

Ezúton szeretnénk meg-
köszönni kolléganőknek, szü-
lőknek a segítséget a kiállítás 
létrehozásában, de kiemelten 
Ortner Tibornak,-mint szülő 
és méhész- a segítséget, aki a 
méhészeti eszközöket hozta. 
Továbbá köszönjük a Méhé-
szeti Egyesületnek a felaján-
lott, előre csomagolt mézet, 
melyet a gyerekek hazavihet-
tek. 

Napsugár csoport
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Összeállította: 
az óvoda kollektívája

Márton-nap
Óvodánk november 11-én tartotta a minden évben megren-

dezésre kerülő programot. Hagyományainkhoz híven a csopor-
tok nyílt napot tartottak, ahol felelevenítették a Márton-nap 
hagyományát, kiemelve Szent Márton példáját, mintát adva 
mindenkinek, egymás segítésére, figyelmességére. Elhangzot-
tak a libás dalok, versek, időjóslások. A délután zárásaként öt 
csoport lámpásaikkal együtt vonult a piactérre, majd közös dal-
lal hívtuk fel a figyelmet Szent Márton kicsiny fényére, amit 
karácsonyig gazdagítunk jócselekedeteinkkel. Köszönjük a kol-
légák és a szülők aktív részvételét, valamint Ági néninek a fi-
nom, meleg teát.

Adventi gyertyagyújtás az óvodában
A tavalyi évtől az óvoda tornaszobájában közösen hango-

lódunk az ünnepekre. Minden Hétfőn meggyújtjuk a gyertyá-
kat az óvoda adventi koszorúján. Köszönjük a csodás koszorút 
Kissné Szente Andreának!

„Lángra gyúl az első gyertya
nézd, hogy táncol a fénye!
Ragyogása hitet ébreszt
minden ember lelkében.” / Mentovics Éva: Advent fényei/

Advent a téren
December 8-ai adventi programon óvodánk kollektívája is 

részt vett és műsort adtak a Csigabiga csoport gyermekei.

Cipősdoboz akció
Ebben az évben is lehetett cipősdobozba rejtett ajándéko-

kat hozni a rászoruló gyermekek számára. December 2-5ig 
tartó akció keretében a nagykarácsonyi mikulás látogatott el 
hozzánk, aki a sok, szép műsor és az ajándékok kiosztása után, 
magához vette az összegyűjtött adományokat és továbbította a 
gyermekek számára. Köszönjük a felajánlásokat!

Ruhagyűjtés
Idén is szerveztünk ruhagyűjtő akciót a rászoruló családok 

részére.

Karácsonyi vacsora
Az idei év zárásaként kollektívánk karácsonyi vacsorát tart 

december 20-án.

Közös torna
Egy beszélgetés kapcsán szóba került, hogy milyen jó lenne 

együtt tornázni a kollektíva dolgozóival az óvoda tornaszobájá-
ban, ennek köszönhetően megszületett a döntés, őszi szünet óta 
óvodánkban délutánonként heti kétszer közösen tornázunk. A 
torna tartalmaz fitt boxos, gymstickes, súlyzós, saját testsúlyos, 
mindenféle erősítő, állóképesség fejlesztő gyakorlatokat. A tor-
na nagyon jó arra, hogy kikapcsolódjunk és levezessük a napi 
feszültséget. Csapatépítés szempontjából is megfelelő, mert 
együtt tornázunk egy célért. A jó hangulatról ne is beszéljünk, 
amikor páros gyakorlatokat végzünk és egymást buzdítjuk. A 
mindennapokban nincs időnk egymással beszélgetni, foglal-
kozni és a közös torna által, így tudunk egymásra is szánni időt.

Ének karácsony előtt
 
Hull a hó, hull, hull a szívre,
hull a csendes fenyőfákra.
Karácsony lesz, készülődnek,
készülnek a megváltásra.
 
Felöltöznek fényességbe,
ragyogásba, csillogásba,
szeretetbe, szerelembe,
szaloncukros mennyországba.
 
Hull a hó, hull, hull a szívre,
hull a karácsonyi fákra.
Csillogó, szép hóesésben
angyal száll be a szobánkba.
                      Kiss Kálmán

Köszönetek
Köszönjük Tégen - Simon Editnek az egész óvoda részére 

felajánlott cukorka ajándékokat!
A Csigabiga csoport köszönetet szeretne mondani Turi Ju-

ditnak és Sütőné Kiss Ildikónak az adventi naptárba küldött 
édességekért.

A Pillangó csoport köszöni az adventi támogatást a szülőknek!
Köszönjük a Szülői Munkaközösség tagjainak, hogy segítet-

tek összeállítani a gyermekeknek a Mikulás csomagokat!
A Gomba csoport köszöni szépen a szülőknek az egész éves 

munkáját a sok-sok felajánlást, támogatást, aki gyümölccsel, fi-
nomságokkal, játékokkal, eszközökkel hozzájárult a gyermekek 
mindennapjainak a színesítéséhez. Köszönjük, hogy segítitek a 
munkánkat és egy adott témával kapcsolatban igyekeztek be-
hozni mindenfélét.

A Tündérkert Óvoda dolgozói áldott, 
békés, boldog karácsonyt és 

egészségben, örömökben gazdag 
új esztendőt kívánnak 
Mezőfalva lakóinak!
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Petőfi Sándor Általános Iskola, Szakiskola 
és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény HÍREI
Ismerkedés a jövő 
technológiájával

A Digitális Jólét Program keretében iskolánkba látogatott 
2019. 11. 21-én az Utazó Digitális Élményközpont. Ezen a dél-
előttön intézményünk minden tanulója megismerkedhetett a 
3D-s nyomtató működésével, a LEGO robotokkal, különböző 
formájú és tudású drónokkal, valamint kipróbálhatták a diákok 
távirányítós autót és a VR szemüveget is. Élményekben gaz-
dag bemutatókat láthattak iskolánk tanulói és pedagógusai. A 
visszajelzések alapján mindenkinek tetszett a kiállítás, s egye-
dül az idő rövidsége szabott határt a képzelőerő kibontakozá-
sának. Jövőre visszavárjuk az Élményközpontot. Köszönetünket 
szeretnénk kifejezni a mezőfalvi Kiss Kálmán Művelődési Ház 
dolgozóinak, amiért közbenjárásukkal idevarázsolták nekünk a 
„Jövő technológiáját!”

Fergeteges volt az 
alapítványi bál

Iskolánk végzősei reneszánsz tánc előadásával kápráztat-
tak el a Petőfi Sándor Iskolafejlesztési Alapítvány jótékonysági 
báljának résztvevőit. A tánckoreográfiát Koncz Tímea készítet-
te és tanította be a gyerekeknek. Az előadásban szólót táncolt 
Koncz Levente Kenéz. A művészetoktatásban tanuló diákok 
közül felléptek népi énekes lányaink: Kis Anna, Rajcsányi Han-
na, Prescher Dorina. A fiúkat Koncz Nimród és Bertalan La-
jos képviselte. Felkészítő tanáruk Balogh Tímea, aki kislányával, 
Balogh Tamarával is előadott egy duettet. Az ötödik évfolyam 
néptáncos lányait Koncz Tímea készítette fel az előadásra. A 
hangosítást Koncz Ferencnek köszönjük, a tornaterem deko-
rációját pedig szülői segítséggel, osztályfőnökeik irányításával 
készítették el a nyolcadik osztály tanulói. A csodálatos produk-
ciókat finom vacsora és  jó hangulatú  mulatság követte. Remél-
jük, hogy az alapítvány támogatói az elkövetkező időszakban is 
segítik majd adományaikkal a szervezet működését, nemes cél-
jainak megvalósítását!

Gyuri, ezt is az iskola által küldott cikkek doc-ból 
vedd ki, légyszi

Márton-napi lámpás felvonulás
Hagyományainkhoz híven 

ebben az évben is lámpás fel-
vonulással emlékeztünk meg 
Szent Mártonról és a hozzá 
kapcsolódó legendáról, nép-
szokásokról. Iskolánk német 
nyelvet tanuló diákjai lámpá-
saikkal vidám zene kíséret-
ében a térre vonultak, ahol 
két tanulónk először magya-
rul, majd  németül ismertették 
Szent Márton életét, ezután 
pedig Márton napi mondó-
kák következtek szintén a di-
ákjaink előadásában. Közös 

tánccal zártuk a műsorunkat, 
melynek koreográfiáját Koncz 
Tímea készítette. Az estét a 
Német Nemzetiségi Táncs-
csoport fellépése zárta. Forró 
teával és süteménnyel kedves-
kedtünk gyermekeinknek.  

Köszönöm Ági néninek a 
már legendává vált teáját, kol-
légáimnak: Árva-Szabó Ág-
nesnek és Koncz Tímeának a 
felkészítést, valamint  a tanító 
néniknek és osztályfőnökök-
nek a   lebonyolításban nyúj-
tott segítségüket. Hajas Erika 
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Német nyelvi versenysikereink
Az elmúlt időszakban ta-

nulóink számos német nyelvi 
versenyen vettek részt. A ta-
valyi évhez hasonlóan ismét a 
dobogó első helyén végeztünk 
a Dózsa György Általános Is-
kolában megrendezett „Ki 
tud többet...”német tankerü-
leti tanulmányi versenyen. Az 
első helyezettek:  Deák Fló-
ra, Novoth Kitti 8. a osztályos 
tanulók. Forrai Diána Kitti és 
Halla Viktória 4. helyezést ér-
tek el. (8.a)

A Dunaferr Szakgimnázi-
um által megrendezett német 
nyelvi tankerületi versenyen 
iskolánk 1.  és  3. helye-
zést szerzett. Az első helye-
zett csapat tagjai: Deák Fló-
ra, Forrai Diána Kitti, Novoth 
Kitti. 3. helyezést ért el Koncz 
Levente, Kölesdi Péter és Var-
ga Bálint csapata.

A hónap utolsó német 
versenye a Pannon Oktatási 
Központban megrendezett 
német nyelvi verseny, ahol 

iskolánk csapata különdí-
jat kapott a hibátlan feladat-
megoldásért. A csapat tagjai: 

Deák Flóra, Koncz Levente, 
Varga Bálint, és Forrai Diá-
na Kitti.

Valamennyi diák felkészítő 
tanára: Hajas Erika

Hajas Erika

Adventi  
gyertyagyújtás

A települési adventi gyertyagyújtáson elsőseink versekkel és 
dalokkal köszöntötték a térre kilátogató Mezőfalviakat. Isko-
lánk képviseletében Deák Flóra 8.a osztályos tanuló gyújtotta 
meg a koszorú második gyertyáját.

A Petőfi Sándor Általános Iskola, 
Szakiskola és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 
valamennyi dolgozója nevében 

 békes, boldog 
karácsonyi 
ünnepeket 

és sikerekben, 
eredményekben 
gazdag új évet 

kívánok Mezőfalva 
valamennyi lakójának:

Jaksics Erzsébet
Igazgató
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A művészetoktatás ifjú tehetségei

„Aki zenével és tánccal in-
dul az életbe, bearanyozza 
minden későbbi tevékenysé-
gét, az életnek olyan kincsét 
kapja ezzel, amely átsegíti sok 
bajon…”-Kodály Zoltán.

A Mezőfalvi Petőfi Sán-
dor Általános Iskola akk-
reditált tehetségpont ahol 
néptánc, népi ének, szobrá-
szat, klasszikus zene tansza-
kon folyik az oktatás immá-
ron sok éve, nagy sikerekkel. 
Idén közel 170 gyerek veszi 
igénybe az alapfokú művésze-
ti oktatást Mezőfalván. Cé-
lunk, hogy minél több gyere-
ket megmozgassunk, hogy a 
jó és boldog érzést, amit egy 
hangszer, egy ének, tánc elő-
adása, vagy egy rajz megalko-
tása után érezhet az ember, ők 
is megérezzék. Óriási öröm 
számunkra, amikor látjuk ta-
nulóinkat teljesen kinyílni, 
amint kitárul előttük egy má-
sik, eddig még nem tapasztalt 
világ. Nem feltétlen az a cél, 
hogy művészeket faragjunk 
belőlük, hanem a művészet 
szeretetét, az értékes alkotá-
sok létrehozásának örömét 
próbáljuk elültetni bennük. 
Nagyon kedvelt színfoltja is-
kolánknak ez a fajta oktatás. 
Szívesen jönnek a gyerekek. 
Felszabadultan, másféle han-
gulatban, környezetben sa-
játítják el az alapokat, amit 
aztán jó eséllyel kamatoztat-

hatnak életük későbbi szaka-
szában. 

A zeneművészeti ágon, a 
népi ének tanszakon számos 
énekelni vágyó-szerető gyer-
mek jelentkezik. Igaz, hogy ez 
a tanszak főleg a lányok kör-
ében a legelterjedtebb, de nagy 
örömünkre egy évvel ezelőtt 
megérkezett hozzánk az első 
énekelni szerető fiú is Berta-
lan Lajos, majd idén újból bő-
vült a csapat még egy fiúval 
Koncz Nimród személyében.                                                                                                                               
Bertalan Lalika már az első 
perctől megmutatta a ben-
ne rejlő tehetségét és emellett 
egy kedves, segítőkész és jólel-
kű. Nagyon nagy hangi adott-
sággal rendelkező kisfiú, aki 
nemcsak a népi ének tansza-
kon kamatoztatja tudását és 
fejleszti a hangját, hanem az 
iskola gyermekkórusában, a 
„Hangvirág” kórusban is aktí-
van részt vesz. Nagyon korán 
eldöntötte, hogy mi a célja az 
életben és ez az ÉNEKLÉS. 
Sokszor halhattuk már a cso-
dás hangját, hiszen nagyon sok 
falusi és iskolai rendezvényen 
csillogtatja azt meg.  Oszlopos 
fellépője az iskolai Alapítvá-
nyi és Szülői munkaközösségi 
bálokon, a művészetoktatásos 
gálákon, a karácsonyi előadá-
sokon. Részt vesz a különbö-
ző helyeken megrendezendő 
népdaléneklési versenyeken 
is hol szóló kategóriában, hol 

pedig csoportban, ahonnan 
mindig szép eredménnyel 
térnek haza. A Dunaújváro-
si Sándor Frigyes általános 
iskola és AMI által megren-
dezett népdaléneklési verse-
nyen, szóló kategóriában ta-
valy II. helyezést ért el, idén 
pedig dicséretet hozott ma-
gával. A Seregélyesi Baptista 
általános iskola és AMI által 
megrendezett „ Tiszán innen, 
Dunán túl” népdaléneklési 
versenyen az énekcsoportjá-
val Bronz minősítést értek 
el. De mi sem bizonyítja job-
ban, hogy milyen nagy adott-
ság bújt el a torkában, mint, 
hogy részt vesz fellépőként a 
Dréta Antal Egyházzenei kó-
rusfesztiválon, ahol idén há-
romszáz néző hallgathatta és 
tapsolt a kis tehetségnek. 

Idén ismét nagy örömünk-
re egy újabb kisfiúval bővült a 
népi ének tanszakunk. Koncz 
Nimród 2. osztályos tehetsé-
ges kisfiút köszöntötte a ta-
gozat, aki már év elején az 
október 23. műsorban szere-
pet vállalt és megmutathat-
ta az iskolának és a falunak 
is,  hogy milyen kincs rejlik 
a torkában. Nimród is nagy 
szorgalommal, lelkesedéssel 
veszi a kihívásokat. A két fiú 
tehetségét együtt-duettben 
is megmutatják amin nagyon 
sokat dolgoznak a felkészí-
tő tanárukkal, segítve egymás 
útját. A legjobb bizonyíték a 
közönségnek az idei iskolai 
Alapítványi báli műsoron du-
ettet énekelt a két fiú, Rossi-
ni-Macskaduettjét ami óriási 
siker volt.

Koncz Nimród is képvi-
selte már idén az iskolánkat a 
Dunaújvárosi Sándor Frigyes 
általános iskola és AMI által 
megrendezett népdaléneklési 
versenyen, ahol szóló kategó-
riában az I. Helyezést érte el. 

Nagyon büszkék vagyunk 
a fiúkra és nagyon örülünk, 
hogy  ilyen tehetséges gye-
rekekkel vagyunk körülvéve 
akiknek egyengethetjük és se-
gíthetjük az előttük álló utat 
hiszen „ A gyermekeknek két 
dolgot kell adnunk, gyökeret 
és szárnyakat „ !!!

 Balogh Tímea
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Gyermek birkózó verseny Érden
A Mezőfalvi Gurics 

György BDSE gyermek kor-
csoportos versenyzői kö-
zül 18 fő vett részt az Érdi 
Spartacus Se által megren-
dezett  Batthányi Olimpi-
án. A versenyen öt egyesület: 
Érd, Tököl, Szigetszentmik-
lós, Veszprém, Dunaújváros 
utánpótlása mérte össze a tu-
dását. Legfőbb cél a sikerél-
mény biztosítása volt, hiszen 

a diákok zömének ez volt az 
első megmérettetése verseny 
körülmények között. A ren-
dezők négy fős csoportokat 
hoztak létre, így a körmér-
kőzéses rendszerben min-
denkinek három meccset 
kellett vívnia. Gyerekeink 
nem vallottak szégyent, hi-
szen nagyon bátran, harco-
san küzdöttek ellenfeleikkel. 
Edző, versenyző, szülő egya-

ránt rengeteg tapasztalatot 
szerzett a nap folyamán. Az 
edző fel tudta mérni a ta-
nítványainak felkészültségét 
mind technikai, mind pszi-
chés tekintetben. A gyerekek 
megtapasztalhatták, hogy az 
edzéseken tanultakat milyen 
nehéz verseny körülmények 
között végrehajtani. A szülők 
pedig látták, megérezték, mi-
lyen felfokozott érzelmekkel 

jár egy-egy küzdelem a bir-
kózószőnyegen, és a páston 
kívül egyaránt. A mindenki 
számára kimerítő nap végén 
senkinek sem volt szégyen-
kezni valója. Az első feladat 
teljesítve! Folytatása követ-
kezik lapzártánk idején, de-
cember hetedikén Mezőfal-
ván!
Első helyezettek: 

Kiss Dániel, Fierpasz 
András, Fekete Csaba, Pribi-
tek Ármin, Krepsz Zalán, Pe-
sei Sándor

Második helyezettek:
Fekete Csanád, Tombor 

Benedek,  Bódás Szebasztián, 
Zámbó Gergő, Vass Viktor

Harmadik helyezettek:
Gyenei Kevin, Kovács Hu-

nor, Androvics Márk, Ber-
talan Lajos, Ozsváth Kevin, 
Pintér Brendon, Kolozs Bar-
nabás

 
KARÁCSONYI  INVITÁLÓ 

 

Sok szeretettel invitáljuk a falu apraját  
és nagyját 2019.december 19-én 17:00 
órakor kezdődő Karácsonyi Gálánkra, 
melyen a művészetoktatásban tanuló 
néptánc, népi ének és zenetagozatos 

növendékek műsorát láthatják! 

Közreműködik az iskola gyerekkórusa a 
„Hangvirágok” és a Mezőfalvi Nőikar! 

 

Helyszín: Iskola tornaterme 

Belépés díjtalan 

 

  Áldott  Békés  Ünnepeket  Kívánunk !!! 
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Nem múlnak el, kik szívünkben élnek,
hiába múlnak 
árnyak, álmok, évek

Fájó szívvel emlékezünk 

ifj. Fekete József 
halálának 25. évfordulóján

Emléke örökké él azok szívében, akik őt nagyon szerették
Feledni Téged nem lehet, csak meg kell tanulni élni nél-
küled!

Édesanyád, nővéred és családjan

Művelődési HázKKálmánálmán
ississ

A könyvtár ünnepi nyitvatartása
December 23. hétfő,  13-17óra 
December 28. szombat,  9-12 óra
December 30. hétfő,  13-17  óra

Január 2-ától a megszokott nyitva tartással várjuk ked-
ves olvasóinkat, látogatóinkat!

Mindenkinek áldott, békés 
ünnepeket és sikerekben gazdag 

új évet kívánnak 
a könyvtár munkatársai!

Betlehem jászol pályázat és kiállítás
Felemelő perceket tölthettünk el a Kiss Kálmán Művelődé-

si Házban december 10-én! Az adventi programsorozat kere-
tében a Jászol-pályázat eredményhirdetése, majd ezt követően 
a beérkezett művek által alkotott kiállítás megnyitója zajlottt. 
Először Nagy Richárd és Kovács Henrietta Judit református 
lelkészek adtak lelki táplálékot énekben és prózában - már ez 
önmagában felért egy feltöltődéssel. Aztán Kristofory Valter, 
Mezőfalva plébánosa, mint a beérkezett Jászol-munkákat érté-
kelő zsűri elnöke is intézett mondatokba foglalt ünnepi gondo-
latokat a jelenlévőkhöz - majd kihirdette az eredményt :) Cso-
dálatos munkák érkeztek be, bizony igen nehéz volt választani! 
Dehát dönteni kellett: 3. helyen Marosi Istvánné, 2. pozícióban 
Cseke Eszter, míg az első helyen a Libis Vivien-Kiss Bence 
páros végzett. Zárórakkordként Feke Jutka a szabadtéri csodás 
betlehemi munkájáért különdíjat kapott ;) Mindenkinek, a he-
lyezetteknek, és valamennyi résztvevőnek jár a nagy gratuláció, 
valamint a köszönet! Ugyan most a fotók segítségével megte-
kinthető webes kurzusban a kiállítás, de itt is igaz az, ami a 
Babakiállítás kapcsán megfogalmazódott: élőben az igazi látni, 
esetleg megtapintani a fantasztikus munkákat! (Forrás és fotók 
Bán Balázs facebook)

A Babakiállítás folyamatosan látogatható a Kiss Kálmán Műve-
lődési Házban - nyitvatartási időben, egészen december 20-ig! 
A kiállítás Kovács Istvánné és Smitnya Margit gyűjteményéből 
valósulhatott meg. (Forrás és fotó: Bán Balázs)

Mikulás-ünnep a művelődési házban
Remek Mikulásváró műsoron és Mikulás-látogatáson va-

gyunk túl Mezőfalván :) Polgár Lilla és Farkas Erik színművé-
szek nagyszerűen lekötötték a szépszámban összejött gyerme-
kek figyelmét interaktív, zenés előadásukkal. Aztán megérkezett 
a várva várt Mikulás is, két manója kíséretében - puttonyában 
a sok-sok szaloncukorral... A Mikulás Takler István, manók: 
Nagy Csilla, Papp Aliz. (Forrás és fotók: Bán Balázs
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A MEDOSZ SE alapításának 100 éves jubileumát ünnepeli 

Évet zártak a mezőfalvi focisták
Megnyerték az őszi baj-

nokságot a Megye III-ban. 
Tavasszal egy osztályt lépné-
nek feljebb!

Bensőséges, családias kere-
tek között tartotta év végi ösz-
szejövetelét a MEDOSZ SE 
november 22-én a Sport bü-
fében. Először Cseke Ottó az 
egyesület elnöke foglalta össze 
a 2019-es esztendőt, melyben 
50 %-osnak értékelte az évet, 
hiszen a januárhoz képest tel-
jesen új felállással folytatták a 
bajnokságot. A tavaszi időszak 
problémái és a tanulságok le-
vonása, a felelősség elismerése 
után inkább az új helyzetre, a 
jelenlegi csapat eredményeire 
lenne fontos koncentrálni. 

Nagy öröm az egyesület 
életében, hogy a mostani csa-
pat megalakult, melynek egyik 
kiemelkedő momentuma Ba-
kos János edző szerepvállalása, 
aki a nehéz helyzetben is el-
fogadta a felkérést. Az ered-
mény, felnőtt korosztályban 
őszi bajnok lett Mezőfalva a 
Megyei III. osztályban. Volt 
már Mezőfalva ebben az osz-
tályban és volt magasabban is 
– folytatta Cseke Ottó elnök. 
Mindig az aktuális helyzet-
nek megfelelően kell az erőket 
koncentrálni. Remélhetőleg 
a tavaszi záráskor megnyeri a 
bajnokságot a csapat, és akkor 
a kétkedőknek, a kritikusok-
nak is válaszolhatnak. 

A jövőt illetően szó esett 
egy női csapat indításáról, va-
lamint öregfiúk csapat szer-
vezéséről. Mindkettőre meg-
van az igény, és úgy néz ki, 
meglesz a játékosállomány is. 
A női szekciót érintve feltett 
szándék, hogy Mezőfalva be-
kapcsolódhasson a női futball-
ba. A folytatásban Cseke Ottó 
kitért az utánpótlás helyzetére 
is. Ebből a szempontból szin-
tén nagy hagyományokkal és 

komoly sikerekkel rendelkező 
klub a mostani időkben kissé 
szegényebb helyzetben van, 
hiszen kevés a hazai illetősé-
gű játékos. 

Hozzá kell tenni, a jelen-
legi keret is derekasan nézett 
szembe a kihívásokkal. Saj-
nos a fiatalok létszáma szinte 
megfeleződött a 15-20 évvel 
korábbihoz képest. Ez szá-
mos ok miatt következett be, 
melyben része van a technikai 
és a megváltozott társadalmi 
kultúrának. 

A beszámolóban szó esett 
még Sallai Attila utánpót-
lás koordinátor kiemelkedő 
munkájáról. Sallai Attila Sár-
bogárdról érkezett, és az el-
múlt fél évben nagyon sokat 
tett le az asztalra. Személye, 
munkája óriási segítség volt az 
egyesület életében. Remélhe-
tőleg tovább marad az egyesü-
letnél – zárta értékelőjét Cse-
ke Ottó. 

A rendezvényen az önkor-
mányzat képviseletében részt 
vett Márok Csaba polgármes-
ter és Sóki László képviselő. 

Mindketten kihangsúlyozták, 
milyen nagyszerű dolog ennyi 
fiatalt látni a sport, a futball 
területén. Legfontosabb Me-
zőfalván, hogy jó hangulat-
ban futballozzanak a fiúk. A 
pályán mutatott játék legyen 
olyan, melyre jó érzés eljönni. 
Nem minden a pénzről szól! 
Sokkal többet ér, ami itt tör-
ténik. Jövőt illetően a képvise-
lők döntenek majd a felmerü-
lő költségekről. 

A 100 éves jubileummal 
kapcsolatban lényeges, hogy 
a foci finanszírozásától füg-
getlenül, milyen összeget tud-
nánk a rendezvényre fordíta-
ni? Mindig nagyon komoly 
labdarúgás volt Mezőfalván – 
emelte ki felszólalásában Má-
rok Csaba. Lehetett volna in-
dulni Megyei II. osztályban, 
de akkor a sok kudarctól most 
valószínűleg nem ülne itt sen-
ki – foglalta össze meglátásait 
Mezőfalva polgármestere. 

Sóki László szintén támo-
gatásáról biztosította a focis-
tákat, bármilyen nehéz hely-
zetből kell is felállniuk. Az 

edzői hozzászólásokban elő-
ször Bakos János vélemé-
nyezte az elmúlt időszakot. 
Megköszönte játékosainak 
és a vezetőségnek, hogy hit-
tek benne. A tabella elején el-
foglalt pozíció önmagáért be-
szél. A tavaszi fordulók végére 
szintén ezen a helyen szeretné 
látni csapatát. 

Az utánpótlás oldaláról 
Sallai Attila is köszönte a be-
fogadást. Próbál minél na-
gyobb erőket megmozdítani 
az utánpótlás szervezésében. 
Más szemlélettel, más mód-
szerekkel eredményesebben 
lehet a nevelésében előrejut-
ni. Beszédében kitért a jelen-
legi utánpótlás-nevelés nehéz 
helyzetére, az elért eredmé-
nyekre, a jövőbeni fejlesztési 
lehetőségekre, köztük a gyere-
kekkel és szülőkkel való kap-
csolat erősítésére – hallhattuk 
Sallai Attila összefoglalójá-
ban. 

A rendezvény végén edzők, 
focisták, támogatók közös va-
csorával zárták a programot. 

Horváth László
Az én falum Mezőfalva a mezőfalvi képviselőtestület lapja

Kiadó: Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata. Szerkesztőség címe: 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 38. Telefon: 25/506-832. E-mail: mezomuvhaz@gmail.com 
Hirdetések, cikkek leadási határideje: minden hónap 10-e. 

Nyomtatás: Rolling Nyomda Bt. Felelős vezető: Rozsnyai Zoltán. Dunaújváros, Budai Nagy Antal út 5. Készült 2019. december 16-án, 1800 példányban.
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Különleges élményt 
nyújtott az idei bál
Mindig vannak kezdeményezések, melyeket érdemes támo-

gatni. Ilyen az évről évre megrendezésre kerülő mezőfalvi jóté-
konysági bál is, mely szép példája az intézmények és a települé-
sen élő emberek összefogásának – hallhattuk Deák Károlytól a 
Petőfi Sándor Iskolafejlesztési Alapítvány elnökétől az idei jó-
tékonysági rendezvény megnyitójában. Valóban különleges él-
mény volt részese lenni az idei bálnak, a kellemes órákból adnak 
ízelítőt a rendezvényen készült fotók, amelyek Horváth László 
felvételei. (További képek a mezohir.info internetes oldalon.)

Halászlére előrendelést felveszünk!
2019. december 24. Karácsonyra!

Filézett pontyból 1650 Ft/adag
Telefon: 06/30/872-6680

Mezőfalva Sportbüfé
Elvitel: 2019. 12. 24. 15 óráig.


